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Питање постављено Савјету министара БиХ:  

     ''1.  Због чега је преговарачки тим Босне и Херцеговине дозволио само два гранична 

            прелаза према Републици Хрватској након њеног уласка у ЕУ? 

2. Какве ће то посљедице имати за извознике - привреду Босне и Херцеговине.“ 

 

Питање постављено Управи БиХ за заштиту здравља биља – „Забрињавајуће је стање 

бројности поленових зрна амброзије у ваздуху у периоду полинације ове опасне 

коровске алергијске биљке на нашим просторима и данас је то најраширенији коров у 

многим земљама Европе, како код нас тако и у Хрватској, Словенији, Србији, Аустрији, 

Мађарској. То је резултат неблаговременог и неадекватног сузбијања ове инвазивне 

коровске врсте која изазива алергијске реакције на дишним путевима и другим 

органима. Највише се јавља на пољопривредним земљиштима, уз рубове цеста, на 

обрадивим вртовима и другим површинама. Влада Федерације БиХ је у августу 2009. 

године донијела Одлуку о мјерама за спречавање ширења и уништавања амброзије, што 

је објављено у 'Службеним новинама Федерације БиХ', број 51/09. За РС немам 

информација. 

 Питање гласи: Шта је учињено и шта се чини на нивоу БиХ у вези с овим 

проблемом?“ 
 


